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Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: utrzymania czystości na przystankach tramwajowych Piaśnicka/Rynek i Piaśnica/Kurlandzka. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Na przystankach tramwajowych na trasie tramwajowej na Franowo (przystanek: Piaśnicka Rynek 

oraz Piaśnicka/Kurlandzka) panuje często bałagan. W załączeniu przesyłam fotografie. Zwracam się z prośba 

o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

 Kto zajmuje się utrzymaniem czystości na omawianych przystankach tramwajowych – MPK czy ZTM? 

 Jak często są sprzątane przystanki i czy w zakresie prac firmy jest mycie podłogi? Jeśli tak, to z jaką 

częstotliwością powinny być wykonywane takie prace? 

Zwracam się z prośbą o uporządkowanie przystanków oraz wprowadzenie rozwiązań, które pozwoliłoby 

uniknąć bałaganu w przyszłości. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 

 



 

 

 


